

ခေးပိုခမ်ဇာတ်, ဂေဟဂပ်းသခမ်တူင်.ခိုင်တၢ,မးခမ်.မိုင်းတံး

ဝခင်းထီ 14/3/2022

ဗူလူင်းတိုခင်းသင်း;ဗဟ်ခွဂ်;မိုင်းတဂ်းလံး;ဂိုတ်းယိုတ်းလွင်း;ရှမ်း;လွမ်း;သိုက်းမခင်း;မိုက်;မိုး;ခးရှ်မ်  
ဂူခင်းမိုင်းခခေင်.သေ ထွခမ်ကွဂ်,ခင်းမိုင်းတံး

ပိုင်းတၢ,ရှမ်း;မဂ်းမံာ်တွင်းဂိုမ်းခင်းဝခင်းမးခမ်.လၢတ်;လိုင်;လုမ်း;ဗှၢ.ခမ်. ဂူခင်းမိုင်းတံးလံာ်လံာ်  
ပိုခမ်.တီးလံး;ရှမ်း;ဂခမ်တံမ်း;လိဂ်း/ ခေးဂွမ်း လွမ်းဗှင်,မးခမ်.သေတုဂ်းယွခင်း ရှ်းဂိုတ်း ဂခမ်  
သင်း;ဗဟ်မိုး, ကခမ်တေဂ်းတံး;သိုက်းမခင်း;မိုက်;မိုး;ခးရှ်မ်ဂူခင်းမိုင်းခခေင်. မီးလံးလံး;လး; ဝါင်း  
ထၢခမ် ရှ်းဗှ်းဗှၢ. လွမ်းကူလုးလီမိုင်းရှ်းရှမ်းမခင်း။

မိုက်;လံာ်လီခမ်ပူခမ်.မးခခေင်. မိခင်းကွင်,လံာ်, ရှပ်ခေးလုမ်းသိုက်းယိုတ်းကမ်းခေတ်း/ကၢ,ခေး,  
လိုင်;မိုင်း လံး;ပိုတ်,တိုင်.တၢင်းရှ်းသိုပ်,ခိုင်ရှ်းတံး;ဗဟ် ဗှ်းဗှၢ. ရှ်းခခေင်. ခင်းမိုင်းတံး ခခေင်,ရှပ်  
တေကပ်လု.တိုင်းခင်းမိုင်းမခင်း;ကခမ်တိုက်.လုင်,ဗှ်းဗှၢ.ခခေင်.။

ခိုင်မးခမ်.ခင်းမိုင်းတံးခမ်. မီးဗဟ်ယို,လုင်သိပ်းလုဂ်းယပ်.။ လံး;ဝးပီခမ်ရှ်းဗှ်းဗှၢ. ခိုင်;ပံာ်  
ခင်းမိုင်းမခင်း;ပတ်းပိုခမ်.ခခေင်.ယပ်.။ ယင်းမီးဗဟ်ထိုင်;လံာ်လုဂ်း;ကခမ်တိုက်.သိုပ်,ဂေဟ,သင်း;သေ  
မီးဗဟ်ခမ်ဂခမ်တေသင်း;မိုး,ထိုင်;တၢ,သၢင်းလုဂ်း; ပးလီမ်ဗဟ်ယို,လုင်ခိုင်မးခမ်.ခင်း.ခင်း ကခမ်တေ  
ကပ်ရှ်းဗှ်းမခင်း;သုင်,ပခမ်ခေ,လး;ထံး ခခေင်.ယပ်.။ ဗဟ်ယို,လုင်လိုင်;ခမ်. ဂူခင်းမိုင်းခင်း ပိုခမ်.  
တီး;တိုခင်းကမ်,ရှပ်ခမ်လီလွမ်းလး; ကွခမ်ဂခမ်သခမ်ခတ်းမးရှပ်.ရှ်းယူ,။

လုဂ်းလုမ်း ဂေဟဂပ်းသခမ်တူင်.ခိုင်တၢ,မးခမ်.မိုင်းတံးလး;ကူလုးလီဗူ;ဗဟ်ဂခမ်မခင်း  
ကွခမ် ဂခမ်တိုတ်းပံာ်.တင်းခေးဂွမ်းကခမ်ဝး “ဂိုတ်းဂခမ်သင်း;ဗဟ်ခိုင်မးခမ်.ရှပ်း” ရှမ်းဂခမ်  
ရှပ်.သၢမးခမ်.ရှပ်း” ခမ်လိုင်;ခမ်. လွမ်းခိုင်မဂ်း,ရှပ်ခမ် လွမ်းသံာ်မးခမ်.ခင်းလး; မးခမ်.  
ယို,လုင်တၢင်း,သံာ် ခင်းလိုင်;တံး။

ဂူခင်းမိုင်းခင်းပိုခမ်.တီး;တၢင်း.ယၢခင်းဂေဟခိုင်; လၢတ်;ဝး “မးခမ်.ပီခမ်သံာ်လီဝိုတ်း;လုင်ရှပ်း။  
ရှပ်းတဂ်းလံး;ရှမ်း; ဂခမ် ရှပ်.သၢတၢ,လုဂ်း;လၢခမ်ရှပ်းမိုင်းခေး” ဝးခမ်။

တင်း;တေ,သိုက်းမခင်း;ယိုတ်းကမ်းခေတ်း/ကၢ,ခေး,လိုင်;မိုင်းပီဂံာ်မး သိုက်းမခင်း;လု.လံး;ရှပ်းရှ်း  
မိုက်;မိုး သေ ဗဟ်;လၢင်း.ဂူခင်းမိုင်းလိုင်;လုဂ်း.ခခေင်လုင်တူင်း;မိုင်း။ ဂူခင်းမိုင်း 1,600 ပံာ်လုးသိုက်း  
မခင်း;ခးရှ်မ်တံာ် လး;လုးတိုလုပံး 12,000 ပံာ်။ မိုင်းဝုင်း;ပူခမ်.မးပံ,ရှ်းခမ်.ဂေဟ; သိုက်းမခင်း; တိုက်.  
သိုပ်,လု.ခိုင်;မိခမ်တိုက်းတေးဂူခင်းမိုင်း ပးတင်းဂူခင်းမိုင်းလိုင်;ယူ,လွမ်းသၢပ်, မးခမ်.ခင်း ခင်း  
မိုင်းယၢင်း။

ခခေင်,ရှပ်တေပီခမ်လွင်း;တုမ်.တွပ်,ခိုခင်း တၢင်းမိုက်;မိုး;သိုက်းမခင်း;ခခေင်.ခမ်သေ ဗွမ်းပခေိး ခခေင်;  
မိုင်း လံး;ဂိုတ်းယပ်.ဂခမ်လုင်းတိုခင်းခပ်ဝံ.လုင်;ခါင်း ပးလီမ် ဗွမ်းပခေိး EDF ကခမ်လုင်ပွင် လိုင်;

မိုင်းဗုရင်ဒ်သီတံ၊ ပီခင်လဝ်းခွင်၊ လံးဂိုတ်းဂါခင်သါင်းဗံ၊ သူလုပ်၊လီ၊ 3 ခနိုဝ်းမးခမ်.မာ်း ခင်း  
လိုင်းတံးပွတ်းရှင်၊ ခင်းလို့ခမ်မာတ်.၍ 2021။

ဂူလ်းဂါး ခွမ်းပခဏီး Razel-Bec ခွင်ဗုရင်ဒ်သီတံး ဧတ.တိုက်.သိုပ်,ဂျေ,သါင်းဗံ၊ ဧယးယျာ, တွခင်း  
ခနိုဝ် ခနိုဝ်းမးခမ်.တူ; လိုင်းတံးပွတ်းရှင်,ကခမ်မီးခင်းဂး; ပါင်တိုက်: သိုက်:သိုဝ်းလး; ဂူခင်း မိုင်း  
တိုက်.လံးပံးဗေးခခမ်.ယူ,။ Razel-Bec ခမ်.ရှမ်းပုခင်းလွမ်းခွမ်းပခဏီး IPG ကခမ်ပီခင်ဂိုင်,ဧဗ  
ခွမ်းပခဏီး IGE ကခမ်လျးမိုင်းယူးရူပ်း ရှိတ်.ပံးမာ်းမီးမခင်း မိုင်းလို့ခမ်ပုခမ်.မး ယွခမ်.မီးလွင်;  
ရှင်.ဂံ၊ ဂခမ်တင်းသိုက်:မာခင်းခခမ်.ယဝ်.။

ခွမ်းပခဏီး Scatec မိုင်းခေဇျးဝူလ်း ဂျေ;မိုင်းပုခမ်.မးပံ,ရှင်ခမ်. လံးပိုတ်,လါတ်;ဝး တေသိုပ်,  
ခိုင်သါင်း; ဗံဧယးယျာ, တွခင်းဂါင် ကခမ်ယူ,ခင်းဂး;သိုက်:သိုဝ် ခနိုဝ်းမးခမ်.တူ; ခခမ်.ယူ, ခမ်  
ယဝ်.။

လံးခမ်းရှာခမ် လခမ်.ဗုးခမ်းမူ,ဝါခင်း ခင်းထိုင်.သီ,ပေ. ဂျေ.ခိုင်;လါတ်;ဝး “ရှမ်းခး တုက်:  
ယွခင်း ခွမ်းပခဏီး ခင်းမိုင်းထွခမ်ဂါခင်လူင်းတိုခင်းလါင်းခမ် ကွက်,တီးခင်းဂါခင်သါင်း; ဗံခင်း  
မိုင်းတံး” ခင်းဂါခင်ဗံလို့ဝ်းခမ်. ပခမ်ခမ်.တွခင်းဗွခင်းလီ သိုက်:မာခင်းဂူလ်းသေ ရှိတ်:ရှ်း ခမ်မီး  
ရှိုင်း သိုပ်, ခးရှ်းဂူခင်းမိုင်းတံးဂူလ်း” ဝးခမ်။

**ဂပ်းသိုပ်,တွင်းထမ်**

- လံးရှေ့သိုင် +66: 9-4728-6696 (တံး၊ ကင်းဂိုတ်း)
- ခခင်းရှမ် +66: 6-1545-0655 (ထံး)
- လံးလိုခင်း +66: 6-2569-5220 (မာခင်း)